

尊敬的参展商:

- 在布展的最后一天 (**10月28日**)，请于 16:00 前清理所有通道，以便进行最终清洁。设备须摆放到位，装饰工作仅限在展台内进行。所有人员必须在 19:45 之前离开所有展馆。
- 在展会的第一天 (**10月29日**)，所有展馆将于早上 8:00 对参展商开放。
- 在展会最后一天 (**10月31日**)，所有展馆将于 19:45 关闭，请务必于闭馆前及时离开。

特别提示 (适用于特装展台)：

10月31日禁止拆除特装展台 (非标准展台)。

特装展台的拆除工作仅可在 11月01日开始，并须在 11月01日 16:00 前完成。

Dear Exhibitors,

On the final day of booth setup (October 28), please clear all aisles by 4:00 p.m. to allow for final cleaning.

All equipment must be properly positioned, and decoration work is only permitted within your stand. All personnel must vacate all exhibition halls by 7:45 p.m.

On the first day of the exhibition (October 29), all halls will open to exhibitors at 8:00 a.m.

On the last day of the exhibition (October 31), all halls will close at 7:45 p.m. Please make sure to leave before closing time.

Important Notice (for Exclusive Booths):

Dismantling of exclusive/custom-built (non-shell scheme) booths is strictly prohibited on October 31.

Dismantling may only begin on November 1 and must be fully completed by 4:00 p.m. on November 1.

尊敬的参展商:

- 在布展的最后一天 (**10月28日**)，请于 16:00 前清理所有通道，以便进行最终清洁。设备须摆放到位，装饰工作仅限在展台内进行。所有人员必须在 19:45 之前离开所有展馆。
- 在展会的第一天 (**10月29日**)，所有展馆将于早上 8:00 对参展商开放。
- 在展会最后一天 (**10月31日**)，所有展馆将于 19:45 关闭，请务必于闭馆前及时离开。

特别提示 (适用于特装展台)：

10月31日禁止拆除特装展台 (非标准展台)。

特装展台的拆除工作仅可在 11月01日开始，并须在 11月01日 16:00 前完成。

Dear Exhibitors,

On the final day of booth setup (October 28), please clear all aisles by 4:00 p.m. to allow for final cleaning.

All equipment must be properly positioned, and decoration work is only permitted within your stand. All personnel must vacate all exhibition halls by 7:45 p.m.

On the first day of the exhibition (October 29), all halls will open to exhibitors at 8:00 a.m.

On the last day of the exhibition (October 31), all halls will close at 7:45 p.m. Please make sure to leave before closing time.

Important Notice (for Exclusive Booths):

Dismantling of exclusive/custom-built (non-shell scheme) booths is strictly prohibited on October 31.

Dismantling may only begin on November 1 and must be fully completed by 4:00 p.m. on November 1.

尊敬的参展商:

- 在布展的最后一天 (**10月28日**)，请于 16:00 前清理所有通道，以便进行最终清洁。设备须摆放到位，装饰工作仅限在展台内进行。所有人员必须在 19:45 之前离开所有展馆。
- 在展会的第一天 (**10月29日**)，所有展馆将于早上 8:00 对参展商开放。
- 在展会最后一天 (**10月31日**)，所有展馆将于 19:45 关闭，请务必于闭馆前及时离开。

特别提示 (适用于特装展台)：

10月31日禁止拆除特装展台 (非标准展台)。

特装展台的拆除工作仅可在 11月01日开始，并须在 11月01日 16:00 前完成。

Dear Exhibitors,

On the final day of booth setup (October 28), please clear all aisles by 4:00 p.m. to allow for final cleaning.

All equipment must be properly positioned, and decoration work is only permitted within your stand. All personnel must vacate all exhibition halls by 7:45 p.m.

On the first day of the exhibition (October 29), all halls will open to exhibitors at 8:00 a.m.

On the last day of the exhibition (October 31), all halls will close at 7:45 p.m. Please make sure to leave before closing time.

Important Notice (for Exclusive Booths):

Dismantling of exclusive/custom-built (non-shell scheme) booths is strictly prohibited on October 31.

Dismantling may only begin on November 1 and must be fully completed by 4:00 p.m. on November 1.